
2008 DEC 2 o.

Írásbeli kérdés !

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetsé g

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„A Balaton-parti települések számíthatnak-e turisztikai, kulturális rendezvényeikhez pályázati
támogatásra 2009-ben,?” címmel, a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Gyenesei István miniszter úrhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr!

Örvendetes, hogy a külföldi turisták számának stagnálása, illetve csökkenése mellett a
belföldi turizmus évről-évre nő, és azt gondolom, hogy ez a tendencia a balaton i
idegenforgalomra is jellemző .

A Balaton 2008-ban a vendégéjszakákat tekintve 2007-hez képest hasonló vagy talán kicsi t
rosszabb szezont produkált. Az érintett Önkormányzatok civil szervezetek, vállalkozáso k
egyre több és több energiát fordítanak arra, hogy a településük, illetve a régió turizmus a
növekedjen. Meghatározó egy település életében, hogy mennyi és milyen színvonal ú
kulturális, turisztikai, sport rendezvényeket tud szervezni, hiszen az ide látogató vendégek
igénylik az ilyen jellegű attrakciókat.

Meglepve hallottuk, hogy 2009-ben elképzelhető , hogy a rendezvények támogatásához
szükséges pályázatok kiírása nem fog megtörténni, a 2009 . évi költségvetés ennek forrását
nem tartalmazza. Beláthatatlan következményei lesznek a Balaton turizmusára, ha az állam i
rendezvény támogatás elmarad .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérdezem, hogy a Balaton-parti települések számíthatnak-e turisztikai, kulturális
rendezvényeikhez pályázati támogatásra 2009-ben, amennyiben igen, úgy mekkora összeg ű
támogatásra számíthatnak?



Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20 .

Dr. Bóka István
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